



CHAMPIONNATS CANADIENS ROUTE 2026 2026 CANADIAN ROAD CHAMPIONSHIPS ELITE - JUNIOR - U17 - PARACYCLING

JUNE 25-28 JUIN 2026
SAINT-GEORGES, QC



Communiqué #2

Notes pour les courses sur route/Notes for the road races

Rappel à toutes les équipes : il n'y a qu'une seule zone de déchets sur le parcours, à l'intérieur de la zone de ravitaillement. Les déchets doivent uniquement être déposés à cet endroit.

Il est rappelé aux conducteurs de caravanes que l'utilisation des cellulaires au volant est strictement interdite.

Reminder to all teams – There is only one litter zone on the course – inside the feed zone. Litter must only be deposited there

Caravan drivers are reminded that cellphone use while driving is strictly prohibited.

Décisions du panel des commissaires – CLM / Decisions of The Commissaire Panel - TT

2.12.007 – 1.2 Amende de 100\$ pour ne pas avoir pris le départ malgré avoir confirmé sans justification valable.

2.12.007 – 1.2 Fine of \$100 for absence of a rider at the start after riders confirmation without valid justification

4	BARIL, Olivia	Movistar Team	10015152390
---	---------------	---------------	-------------

2.12.007 – 9.2 Amende de 25\$ pour s'être présenté moins de 10 minutes à la vérification des vélos.

2.12.007 - 9.2 Fine of \$25 for bicycles and equipment not presented for checking at least 10 minutes before a rider's start time

303	BROUILLETTE, Albert	Équipe du Québec	10126431194
306	MOORE, Evan	Collingwood Collective Racing	10117429089
313	BELZILE, Émilien	Pittstop Racing Team	10082256384
331	GIANGRANDE, Nicolas	Team Yukon	10160352401
333	MOISAN, Edouard	Pierre & Sol- OG Cycles	10131497628
340	PERREAULT, Elliot	Ignite Junior Cycling	10118130422
367	THOMPSON, Robin	KW Cycling Academy	10170229728
369	BOURGEOIS, Eloi	Ride with Rendall P/B Biemme	10118137795

Cont...





CHAMPIONNATS CANADIENS ROUTE 2026 2026 CANADIAN ROAD CHAMPIONSHIPS ELITE - JUNIOR - U17 - PARACYCLING

JUNE 25-28 JUIN 2026
SAINT-GEORGES, QC



370	BUNDLE, Sam	Ride with Rendall P/B Biemme	10089960511
372	GAUDREAU-GREGOIRE, Charles-Étienne - CC Alliance-Expertised		10158777967
436	PAIEMENT, Félix	KW Cycling Academy	10162322208
603	MOORE, Elly	Cyclery Racing - Abacus Data	10117428988
614	TESSIER, Emilie	NORD Devo	10062252560
615	TENNIER, Jeanne	Espoirs Quilicot	10116735036
635	FANGEAT, Alexandra	Cyclery Racing - Abacus Data	10125439067

2.12.007 – 9.2 Amende de 50\$ pour s'être présenté moins de 10 minutes à la vérification des vélos.

2.12.007 - 9.2 Fine of \$50 for bicycles and equipment not presented for checking at least 10 minutes before a rider's start time

1	JACKSON, Alison	St Michel - Preference Home - Auber93	10009686038
29	KALICHMAN, Daniel		10093148171
204	WALTON, Jonas	CIC Pro Cycling Academy	10117366142
204	HUOT, Mathilde	Team Abadie Magnan	10084627531
210	SANSCARTIER, Clovis	Bezier	10062316622
227	TRUFFER, Carl	Team Vittel N'Side	10059053984
241	BRADWIN, Max	Hustle Pro Cycling	10142703653

2.12.007 – 3.9 Amende de 50\$ pour port d'équipement différent au club d'appartenance.

2.12.007 - 3.9 Fine of \$50 for different clothing for the different riders of a team

210	SANSCARTIER, Clovis	Bezier	10062316622
401	TYERS, Joshua	Team ON	10093891132

2.12.007 – 1.4 Amende de 100\$ pour non port d'équipement durant les cérémonies protocolaires.

12.2.007 - 1.4 Fine of \$100 for Non-compliant clothing during podium obligations

1037	FINDLAY, Paula		10130198737
------	----------------	--	-------------

12.2.007 - 1.6 Amende de \$100 pour avoir traverser la ligne durant l'épreuve avec ses dossards.

12.2.007 - 1.6 Fine of \$100 for crossing the finish line in the direction of the race while still displaying body number or frame number

241	BRADWIN, Max	Hustle Pro Cycling	10142703653
-----	--------------	--------------------	-------------





CHAMPIONNATS CANADIENS ROUTE 2026 2026 CANADIAN ROAD CHAMPIONSHIPS ELITE - JUNIOR - U17 - PARACYCLING

JUNE 25-28 JUIN 2026
SAINT-GEORGES, QC



12.2.007 – 7.1 **Amende de \$100** pour deviation du parcours causant une situation dangereuse ou provoquant un avantage sportif.

12.2.007 – 7.1 **Fine of \$100** for Irregular behaviour, in particular behaviour that affords a team or rider a sporting advantage or that is dangerous - Deviation from the race route

240	DE BROECK, Jean Nicolas	Les Rouleurs de Gatineau	10081011047
-----	-------------------------	--------------------------	-------------

12.2.007 – 7.1 **Amende de \$50** pour deviation du parcours causant une situation dangereuse ou provoquant un avantage sportif.

12.2.007 – 7.1 **Fine of \$50** for Irregular behaviour, in particular behaviour that affords a team or rider a sporting advantage or that is dangerous - Deviation from the race route

411	BENSIMON, Levi	Shredders Race Team	10160595406
415	MAXIMOV, Gregory	Team ON	10106702509

12.2.007 – 7.1 **Amende de \$50** pour non respect des distances prévues entre coureurs ou entre les véhicules et les coureurs durant un contre la montre.

12.2.007 - 9.3 **Fine of \$50** for rider failing to respect regulation distances and gaps during a time trial

333	MOISAN, Edouard	Pierre & Sol- OG Cycles	10131497628
-----	-----------------	-------------------------	-------------

